



The HKUSTSA Staff Christmas Party 2019 科大教職員聖誕聯歡會

Date: 18 December 2019 (Wednesday)

日期：2019 年 12 月 18 日（星期三）

Time: 12:30 pm- 2:00 pm

時間：下午 12:30 至 2 時

Venue: G/F Chinese Restaurant

地點：南北小廚

Program: Standing Buffet, Performance, Lucky draw*

節目：自助餐(站立式)、表演、抽獎*

*** GRAND cash prize of HK\$5,000 – you have 60% chance of winning a prize!**

*** 頭獎是現金\$5,000, 您有 60% 的中獎機會！**

* All prizes should be collected by 2:15 from the prize table.

* 請在即日下午 2:15 之前領取所有獎品。

Fee: SA Member HK\$100, Non-SA Member \$140

收費：科大教職員會會員 HK\$100; 非會員 HK\$140

Ticketing Information 售票詳情:

Please complete the [online ticket purchase form](#) and send your payment by **cheque** payable to “HKUST Staff Association” (remember to put down at the back of the cheque your name and

contact phone number) and send it by internal mail to “HKUST Staff Association” **before 12 noon 2 Dec. 2019 (Monday).**

請[網上登記](#)，**2019年12月2日(星期一)中午12時前**把付款支票(收款人[必須用英文]: HKUST Staff Association, 並在支票背面寫上您的姓名及聯絡電話號碼)，以校內郵遞送交「香港科技大學教職員協會」收。

Online ticket purchase form 網上購票表格:

<https://forms.gle/Y7Te19A282mRDC2T8>

Ticket collection 領取門票:

Dec 9 to 13 (Mon. to Fri.) 9:30 am to 12:30 pm; 2 :30 pm to 5:00 pm

Student Service Counter, G/F Indoor Sports Complex

12月9日至13日(星期一至星期五)

上午9:30至下午12:30; 下午2:30至5:00

何善衡體育館地下，學生服務台

Please show your staff card or take a photo of your online registration form.

請出示您的職員證, 或用您的手機拍攝您的網上登記表。

Non-SA members are welcome to join us to enjoy member discount and other benefits. It's easy and only costs you HK\$30 for annual membership. Apply Now!

未成為教職員會會員的同事可先入會，會員年費為\$30，申請表格可於此網頁下載:

http://staff.ust.hk/membership_form.html